

## 聯合書院 2010 至 2011 年度獎學金頒獎典禮 2010-2011 United College Scholarship Presentation Ceremony 13/4/2011



多位書院校董及捐獎人親臨觀禮及頒獎。圖中為院長馮國培教授致歡迎辭。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, delivered a welcoming address. College trustees and donors attended the Ceremony and presented scholarships and prizes.



書院校董兼書院校友會會長殷巧兒女士致辭。

Ms Lina H Y Yan, College trustee and President of the UC Alumni Association, addressed the assembly.



獲獎同學代表梁靄雯同學(心理學四年級)致謝辭。

Ms Leung Oi-man (PSYC 4), delivered a vote of thanks on behalf of the award recipients.



書院校董暨捐獎人陳曾燾博士(右三)頒授陳曾燾博士思源立人入學獎學金、陳曾燾博士中國內地考察獎學金及其他獎項予獲獎同學。

Dr Thomas T T Chen, College trustee and donor (third from the right), presented the Dr Thomas Chen Si Yuan Social Service Admission Scholarship, Dr Thomas T T Chen Scholarship for Study Projects in China and other awards to students.

## 邁進地球村系列出發前簡介會——丹麥哥本哈根考察團 GOAL Programme Pre-departure Briefing – Travel Study Programme to Copenhagen, Denmark 14/4/2011



書院邁進地球村系列再與港美中心合作推出一項全新的丹麥哥本哈根考察團並為本院同學舉行出發前簡介會。

In collaboration with the Hong Kong America Center, the College has designed a new Travel Study Programme to Copenhagen, Denmark under the College GOAL programme and held a pre-departure briefing to the student participants.

左起：港美中心夏龍教授、丹麥哥本哈根大學 Professor Russell Duncan、院長馮國培教授、南丹麥大學 Professor Clara Juncker 及副院長兼輔導長王香生教授。

From Left: Professor Glenn Shive (Director, Hong Kong America Center), Professor Russell Duncan (University of Copenhagen), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Professor Clara Juncker (University of Southern Denmark) and Professor Stephen H S Wong (Associate College Head and Dean of Students).



書院校董暨捐獎人李鉅能博士(最左)頒授福意助學金予獲獎同學。

Dr Lee Kui-nang, College trustee and donor (far left), presented the Fook Yee Prizes to award recipients.

